
Zápisnica z rokovania občianskeho výboru volebného obvodu č. 3 - Solinky 

 
Dátum konania: 1. decembra 2015 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Ľubomír Bechný, Miroslav Sokol, Peter Cibulka, Martin Kapitulík 

Ospravedlnení  poslanci: nik 

Prítomných občanov Soliniek: cca 50 občanov 

Stretnutie sa uskutočnilo v jedálni, poslanci podávali občerstvenie pre občanov. 

Predseda Jozef Badžgoň privítal prítomných. Zrekapituloval pripomienky občanov a ich riešenie.  

Predstavil hosťa kapitána Zemánka z MP a dal mu priestor na informovanie o situácii na Solinkách v 

oblasti bezpečnosti. Pán Zemánek informoval, že za posledný mesiac MP zachytila 68 priestupkov, 

udelila spolu 680,- Eur na pokutách, v oblasti psíkov bolo 17 priestupkov 

- občianka naliehavo upozornila na výjazd z Borovej, že čaká niekedy aj 10 minút, aby sa mohla dostať 

na hlavnú cestu. Poslanec Cibulka jej povedal, že o podnete mesto vie a poprosil ju o písomný 

podnet, aby sa vyvinul väčší tlak na riešenie zo strany mesta. 

- občan sa opýtal aké budú možnosti parkovania pri Bille v nočných hodinách. Pán Zemánek sľúbil, že 

vec prezistí a na budúcom stretnutí bude informovať. 

- občan upozornil, že mesto nedostatočne rieši problém nadrozmerného odpadu. Poslanec Kapitulík 

upozornil, že je proti zavedeniu poplatku za nadrozmerný stavebný odpad. Ak ho doteraz občania 

málo odvážali do zberného dvora, po zavedení poplatku ho budú odvážať ešte menej. 

- občan sa opýtal na plánovanú rekonštrukciu chodníkov, poslanec Bechný informoval o zistení, že 

mesto plánuje robiť rekonštrukciu na Solinkách až v roku 2018. 

-občan Fačkovec ponúkol zorganizovať petíciu za skoršiu opravu, poslanci odpovedali, že to zatiaľ nie 

je potrebné a pokúsia sa vec urýchliť komunikáciou s mestom. 

Poslanec Kapitulík informoval, že vybavil odpredaj pozemku pri firme Peugeot pre mesto za cenu 1,- 

Eur a bude iniciovať realizáciu chodníka v tejto často Soliniek. 

-poslanec Cibulka povedal, že presadzuje osadenie 25 lavičiek a nových košov pre celé Solinky a 

výstavbu detského ihriska na Platanovej 

- poslanec Bechný informoval o snahe opraviť povrch ihriska vo dvore Gaštanová/javorová a osadenie 

basketbalových košov v priečnom smere ihriska. Občania si svojpomocne opravili futbalové bránky a 

osadili dvoje lavičky na ihrisku. Poslanec Bechný prítomnému zástupcovi poďakoval za ich aktivitu. 

-občania apelovali, aby mesto urobilo všetko pre odkúpenie pozemku na Rudinách 2 a pýtali sa aký 

zámer má mesto na odkúpenom pozemku pod lesoparkom. Poslanci nevedeli na túto otázku 

odpovedať, pretože nevedia zámer mesta. 

Najbližšie stretnutie bude 5. januára 2016 o 17.00 na ZŠ Gaštanova. 

 

 

 

Zápis spracoval: Ľubomír Bechný................................. 

 

Zápis overil Jozef Badžgoň........................................... 


